
 Zápisnica č. 3 školský rok 2023/2024 

 Zo zasadnu�a Rady rodičov školy pri ZŠ Belehradská 21, Košice 

 Konanej  dňa  15.11.2023  od  17:00  hod.  v  priestoroch  Školskej  kuchynky,  pavilón  F,  ZŠ  Belehradská  21, 
 04013 Košice. 
 Prítomní:  Alexandra  Čavarová,  Iveta  Vajdová,  Zuzana  Novysedláková,  Anna  Petrašková,  Zla�ca  Miňová, 
 Štefan  Kondáš,  Peter  Vrábel,  Daniela  Geletková,  Zuzana  Ko�anová,  Lenka  Kiselová,  Richard  Kováč,  Marián 
 Feňovčík, Mária Šimaľová, Marek Fedoročko, Mgr. Mária Horváthová hosť - riaditeľka školy. 

 Program: 
 1.  Otvorenie a návrh programu 
 2.  Aktuálny stav financií RRŠ 
 3.  Aktuálny stav na škole 
 4.  Plánované projekty na šk. rok 2023/2024 
 5.  Diskusia 
 6.  Uznesenia 
 7.  Záver 

 K bodu  1.  Zasadnu�e  Rady  rodičov  školy  (RRŠ)  otvorila  p.  Alexandra  Čavarová,  privítala  členov  RRŠ  na 
 zasadnu� RRŠ. 

 K  bodu  2.  p.  Alexandra  Čavarová  informovala  o  stave  financií  RRŠ  k  31.10.2023.  Stav  účtu  v  banke 
 bol  10  536,07  €.  V  hotovos�  v  pokladni  RRŠ  je  996,42  €.  Vyzbierané  na  ZRPŠ  za  školský  rok  2023/2024 
 bolo  spolu  7  600  €,  a  to  za  376  žiakov  v  plnej  výške,  od  4  žiakov  prišla  polovica  poplatku  ZRPŠ  a  2  platby 
 boli doplatky ešte za minulý šk.rok. 

 K bodu 3.  p. riaditeľka školy Mgr. Mária Horváthová  informovala o: 
 ●  aktuálnom počte 733 žiakov na škole. 
 ●  plaveckých  výcvikoch,  ktoré  sú  určené  pre  3.ročník  žiakov  ZŠ,  začnú  prebiehať  pre  1  triedu  v 

 decembri  a  pre  3  triedy  v  januári  na  ZŠ  Tomášikova  v  dĺžke  4  týždne.  Z  kapacitných  dôvodov  nie 
 je  možné  uskutočniť  dodatočne  plavecký  výcvik  pre  minuloročných  tre�akov,  ktorí  mali  výcvik 
 zrušený ešte kvôli pandémii. 

 ●  lyžiarskom  výcviku  siedmakov,  ktorý  je  aktuálne  objednaný/rezervovaný  a  bude  sa  konať  v 
 druhom  februárovom  týždni  na  Jahodnej.  Dotácia  je  vo  výške  150  €/žiak  a  pokrýva  dopravu, 
 inštruktora  a  vleky.  Bola  požiadavka  od  rodičov,  aby  bol  lyžiarsky  výcvik  aj  s  ubytovaním,  avšak 
 tento  výcvik  by  už  nespĺňal  dostupnosť  pre  všetky  rodiny,  pretože  by  sa  zvýšila  jeho  cena,  niektorí 
 rodičia  by  si  to  nemohli  dovoliť.  Lyžiarsky  výcvik  nemá  byť  rodinná  lyžovačka.  Rodič  zabezpečuje 
 lyžiarsku výstroj aj formou zapožičania. 
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 ●  stručnej  odpovedi  na  otázku  od  rodičov,  ktorú  v  zastúpení  RRŠ  p.  riaditeľke  adresoval  p.  Vrábel 
 ohľadom  výšky  dotácie  na  knihy  a  doplatku  za  nákup  kníh  od  rodičov.  V  1.kole  bol  príspevok  7,50 
 €  na  žiaka,  po  vlne  nevôle  štát  dopla�l  do  výšky  20,50  €  pre  žiakov  2.-9.  roč.,  42  €  pre  1  ročník. 
 Výška  dotácie  je  nepostačujúca,  pretože  iba  jedna  učebnica,  pracovná  učebnica  alebo  pracovný 
 zošit  sú  za  15-16  €/ks  a  na  školský  rok  sú  potrebné  aj  2  takéto  knihy.  Menia  sa  sumy  aj  medzi 
 ročníkmi,  aj  kvôli  výške  dotácie,  aj  kvôli  individuálnej  potrebe  obmeny  učebníc.  Vždy  sa  dokupuje 
 iný  počet  kníh,  podľa  potreby.  Padol  návrh  na  pomoc  v  podobe  príspevku  od  RRŠ,  avšak  aj 
 napriek  snahe  RRŠ  pomôcť  s  týmto  problémom  doplatku  od  rodičov,  príspevkom  od  RRŠ  napr.  vo 
 výške  1  400  €  (2€/žiak)  rodiča  neodbremeníme,  pretože  aj  poplatok  ZRPŠ  hradí  rodič  a  buď  by 
 sme nevedeli realizovať niektorú z ak�vít RRŠ, alebo by sme museli príspevok ZRPŠ zvýšiť. 

 ●  konaní  slávnos�  s  názvom  Venček  pre  ôsmakov,  ktorí  o  túto  akciu  prejavili  záujem  iba  v  počte  9 
 žiakov,  následne  sa  ponuka  rozšírila  na  siedmakov  a  deviatakov,  z  celkového  počtu  210  žiakov  o 
 túto  akciu  spojenú  s  prípravou  tanca  prejavilo  záujem  iba  19  žiakov.  Cena  za  tanečnú  prípravu  je 
 45€/mesiac  a  bude  sa  konať  pre  minimálne  7  párov,  čo  je  najmenej  14  žiakov,  počas  3  mesiacov. 
 Trénovať  sa  bude  na  chodbách  pred  triedami  alebo  v  školskej  jedálni.  Po  ukončení  prípravy  bude 
 usporiadaná slávnosť Venček v priestoroch TIP-TOPu s rodičmi a triednym učiteľom. 

 ●  inšpekcii  na  škole,  ktorá  upozorňuje  na  neak�vitu  žiakov  na  hodinách.  Konštatuje,  že  žiakom  a  aj 
 rodičom  dištančná  výučba  uškodila  a  de�  sa  nachádzajú  v  akomsi  móde  “spiaceho  chrobáka”. 
 Tento  problém  je  na  všetkých  školách  a  neobišiel  ani  prváčikov,  pretože  oni  v  čase  pandémie 
 nemohli  navštevovať  MŠ  a  im  chýba  napríklad  jemná  motorika.  Chýba  aj  väčšia  ak�vita  zo  strany 
 rodičov. 

 K bodu  4.  p.  Alexandra  Čavarová  a  p.  Marek  Fedoročko  informovali  RRŠ  o  plánovaných  projektoch  na  šk. 
 rok 2023/2024: 

 ●  p.  Čavarová  poďakovala  rodičom,  ktorí  už  ZRPŠ  na  tento  školský  rok  uhradili,  ku  dňu  konania 
 zasadnu�a  tak  urobilo  471  rodičov  z  toho  2  rodičia  zapla�li  polovicu.  7  duplicitných  pla�eb  už 
 bolo  vrátených.  Najlepšie  uhradené  poplatky  za  ZRPŠ  má  trieda  2.C  a  to  na  úrovni  90%,  triedy 
 1.A,  1.B,  1.C,  1.D,  2.B,  2.D,  3.C,  3.D,  4.C  na  úrovni  71-86%,  najhoršie  je  na  tom  6.C,  uhradených 
 má  iba  34,5%  a  8.B  a  9.B  má  uhradených  do  45%,  ostatné  triedy  sa  hýbu  medzi  uhradenosťou 
 50-70%.  Zároveň  RRŠ  požiadala  p.riaditeľku  o  opätovné  rozposlanie  informácií  k  platbe  poplatku 
 ZRPŠ.  P.  Vrábel  vypracuje  informačný  list,  v  ktorom  budú  body,  ktoré  má  triedny  dôverník  na  TA 
 spomenúť rodičom. TA by sa mali konať v priebehu budúceho týždňa. 

 ●  p.  Čavarová  informovala,  že  registrácia  prijímateľa  na  poberanie  2%  z  dane  prebehla  úspešne. 
 Zároveň  spomenula,  že  Ministerstvo  vnútra  SR  nám  doručilo  upozornenie  na  nedostatky,  ktoré  je 
 potrebné  odstrániť,  až  po  ich  odstránení  vezme  Ministerstvo  vnútra  SR  zmenu  stanov  združenia 
 na vedomie. 

 ●  RRŠ  získala  ďalšie  finančné  prostriedky  z  externých  zdrojov  (Fond  zdravia)  vďaka  podaniu  žiados� 
 p.  Geletkovej  a  tak  by  mal  pribudnúť  ďalší  cvičiaci  stroj  vo  FITparku,  p.  Čavarová  podala  na  MČ 
 žiados�  o  dotáciu  na  Deň  zdravia  a  športu  a  na  Športovú  olympiádu.  Marek  Fedoročko 
 informoval  členov  Rady  rodičov  školy  o  tom,  že  sa  mu  podarilo  získať  500  €  od  podnikateľského 
 subjektu,  ktorý  bude  pôsobiť  na  sídlisku  Ťahanovce,  ktorý  �eto  financie  daruje  Rade  rodičov 
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 školy  prostredníctvom  Darovacej  zmluvy  a  �eto  peniaze  by  mali  byť  použité  pri  rozširovaní  FIT 
 Parku v areáli ZŠ. 

 ●  Mikuláš  -  členovia,  ktorí  môžu  robiť  dobrovoľníkov  5.12.  na  balenie  tašiek  (2-4  ľudia)  a  6.12.  na 
 roznášanie  tašiek  (2-3  ľudia+fotograf)  a  športové  ak�vity  pre  2.  stupeň  (5-8  ľudia),  majú  mailom 
 potvrdiť  svoj  záujem,  aj  záujem  iných  rodičov,  ktorí  prejavili  vôľu  pomôcť.  P.  Vrábel  sa  podujal 
 koordinovať  a  v  spolupráci  s  vedením  školy  a  učiteľmi  TSV  pripraviť  športové  ak�vity  -  výzvu  (typu 
 SPARTAN)  pre  druhý  stupeň.  Do  tašiek  máme  objednané  perníky  s  mikulášskou  tema�kou  a 
 100%  džúsik  -  dodanie  Inmedia  doobeda  5.12.,  sponzorsky  sme  získali  jablká  z  ovocného  sadu 
 (p.Kondáš)  -  dodanie  najneskôr  do  15-tej  hod.  5.12.,  p.  Vrábel  nás  informoval,  že  spoločnosť, 
 ktorá  zabezpečila  sponzorské  ovocie  po  minulé  roky,  tento  rok  sponzoruje  inú  organizáciu. 
 Balenie  do  tašiek  bude  prebiehať  v  utorok  5.12.  o  16:30  (p.Čavarová,  p.Geletková,  …). 
 Odovzdávanie  mikulášskych  tašiek  (p.Čavarová,  p.Geletková,  p.Fedoročko,  …)  a  športové  ak�vity 
 pre  2.stupeň  (p.  Vrábel,  …),  stretnu�e  v  stredu  6.12.  o  7:45  v  školskej  kuchynke.  V  prípade  zmien 
 (čas stretnu�a a miesto), budeme dobrovoľníkov informovať. 

 K  bodu  5.  Diskutovali  sme  o  prioritách  práce  RRŠ.  Pani  riaditeľka  RRŠ  pomôže  v  súvislos�  s  blížiacim  sa 
 Mikulášom  a  osloví  deviatacke  triedne  učiteľky  a  ich  žiakov,  aby  sa  zapojili  a  pomohli  nám  stvárniť 
 Mikuláša,  anjela  a  čerta  na  tejto  akcii  pre  de�.  A  má  u  seba  pripravené  aj  tašky,  do  ktorých  mikulášske 
 dobroty  balíme.  P.  riaditeľka  prisľúbila  aj  pomoc  s  presunom  dobrôt  do  školskej  kuchynky  od  vrátnice  pri 
 dodaní  perníkov,  džúsov  a  jabĺk  v  utorok  5.12.  P.  Kiselová  informovala  RRŠ,  že  sú  zákazníkom  spol. 
 Inmedia,  k  ničomu  nás  to  nezaväzuje,  bude  to  výhodné  pri  ďalšej  spolupráci  pri  nakupovaní  dobrôt  pre 
 de�.  Prebehla  diskusia  o  plánovanom  krúžku  varenia/pečenia,  niečo  ako  Viem  čo  zjem,  ktorý  by  pri 
 nájdení  garanta  mohol  prebiehať  1x  do  týždňa  v  ďalšom  školskom  roku  ako  krúžok  pre  1.stupeň  pre 
 žiakov  ŠKD.  Týmto  sa  predseda  RRŠ  chce  poďakovať  p.Fedoročkovi,  p.  Geletkovej,  že  členom  RRŠ 
 pripravili  ochutnávku  v  podobe  šišiek  a  p.riaditeľke  za  to,  že  poskytla  priestory  na  ich  prípravu.  Boli 
 výborné!  Rodičia  prvého  stupňa  majú  za  úlohu  na  najbližšom  TA  zis�ť  predbežný  záujem  o  tento  krúžok. 
 RRŠ  neúspešne  oslovila  na  spoluprácu  aj  Združenie  seniorov  a  Združenie  žien  Slovenska,  ktoré  pôsobia 
 na  našom  sídlisku  pri  vedení  tohto  krúžku.  K  informácii  o  inšpekcii  na  škole  a  dopade  dištančného 
 vyučovania  na  žiakov  vznikla  otázka  “Ako  môže  rodič  pomôcť,  aby  boli  de�  na  vyučovaní  ak�vnejšie?”. 
 P.riaditeľka  odpovedala,  že  za  15  rokov  sa  zredukovalo  učivo  a  i  napriek  tomu  majú  rodičia  pocit,  že  toho 
 ich  de�  majú  veľa  a  ľutujú  ich.  Odporúčaním  je  nerozoberať  s  deťmi  proces  výučby  a  povinnos�  s  tým 
 súvisiace,  jednoducho  sú  veci  nastavené  tak,  aby  ich  dieťa  zvládlo.  Nehodnoťme  ako  škola,  resp.  učitelia 
 učia.  Sú  to  odborníci  na  svojom  mieste  a  rešpektujme  ich  zadania.  Ako  rodičia  nespochybňujme  autoritu 
 a  rozhodnu�a  učiteľa  v  prítomnos�  de�.  Ďalší  rodič  mal  otázku  ku  konaniu  triednych  ak�vov,  že  pri  3 
 deťoch  nie  je  možné  sa  zúčastniť  všetkých  TA.  Riešením  je  dohodnúť  sa  s  triednym  učiteľom  na 
 individuálnom  stretnu�,  ten  by  mal  vyjsť  rodičovi  v  ústrety.  Ďalším  predmetom  diskusie  bol  problém  so 
 stratou  vecí  pri  lyžiarskom  výcviku,  ktorý  p.riaditeľka  neevidovala  a  sama  uviedla,  že  pri  strate  rukavíc  a 
 čiapok,  ani  nie  je  možné  veci  hľadať,  poistenie  sa  na  to  nevzťahuje,  pretože  ak  veci  nezmiznú  z 
 uzamknutých  priestorov  a  za  istých  podmienok  a  taká  udalosť  nie  je  nahlásená,  tak  je  poistná  udalosť 
 zamietnutá.  Niečo  podobné  sa  stalo  aj  pri  organizácii  turnaja  medzi  školami  (približne  150-200  cudzích 
 ľudí),  kde  sa  do  priestorov  školy  dostal  človek,  ktorý  odcudzil  mobilné  telefóny  zo  šatní,  pre  nedostatok 
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 dôkazov,  napriek  tomu,  že  majú  popis  osoby,  ktorá  takto  vykradla  už  niekoľko  škôl  pri  podobných  akciách, 
 polícia  konanie  ukončila,  keďže  ukradnu�e  telefónov  sa  nezrealizovalo  z  uzamknutých  šatní.  Padol  návrh 
 odlíšiť  pri  podobných  akciách  účinkujúcich  napríklad  páskami  na  ruku  aby  bolo  ľahko  rozpoznateľné  kto 
 tam  je  oprávnene  a  kto  nie.  Ďalšou  témou  diskusie  bol  vstup  do  areálu  pri  telocvični,  ktorý  je  otvorený 
 iba  v  určitých  prípadoch  (basketbalový  krúžok  a  pod.),  ale  chodník  alebo  okolie  vstupu  je  nerovné  a 
 nebezpečné  najmä  vo  večerných  hodinách,  osvetlenie  z  okolia  je  nepostačujúce,  došlo  už  aj  k  úrazom. 
 Bolo  navrhnuté  dodatočné  osvetlenie,  hoc  aj  na  senzor  a  prípadne  aj  oprava  a  úprava  okolia  vstupu. 
 Jeden  z  rodičov  sa  pýtal  kedy  bude  vyhodnotenie  zberu  gaštanov:  vyhodnotenie  vyhlási  p.  zástupca 
 niekedy  v  priebehu  decembra.  Ďalšou  otázkou  bol  zber  papiera  a  či  by  nebolo  výhodné  urobiť  týždenný 
 zber  cez  spol.  KOSIT,  našim  cieľom  je  naučiť  de�  robiť  to  pravidelne  a  pri  takomto  zbere  by  nebola  taká 
 úspešnosť ako pri celoročnom, hoc procesne a kapacitne náročnejšom zbere. 

 K bodu  6.  Uznesenia  -  prítomní  členovia  RRŠ  schválili  jednohlasne,  pro�  nebol  nikto,  rovnako  sa  nikto 
 nezdržal hlasovania: 

 -  nasledujúce stretnu�e RRŠ bolo dohodnuté na stredu 13.12.2023 o 17:00 v školskej kuchynke na 
 prízemí v pavilóne F. 

 K bodu 7.  p. Čavarová A. sa poďakovala prítomným za  účasť na zasadnu�. 

 Zapísal:  V Košiciach 16.11.2023 
 RNDr. Mária Šimaľová, PhD. 
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